
ACTA DE LA REUNIÓ DEL COMITÈ D’EMPRESA DEL PDI-LABORAL DE LA 

UNIVERSITAT DE LLEIDA 

7 desembre 2022 

Assisteixen: Marc Macià, Dani Chemisana, Javi Álvarez, Èlia Obis, Paloma de Barrón, Agustí 

Liñán. 

 Es debat si el Comitè d’Empresa vol donar suport al document elaborat pel Vicerectorat de 

Professorat sobre l’anomenada promoció horitzontal. El debat se centra en si es duran a terme o no 

diverses promocions mentre es discuteix el document. S’observa com el document ens afecta al 

PDI-Laboral. Es pregunta si hi ha una altra versió del document. 

 El Comitè d’Empresa del PDI-Laboral considera que és redundant que dels 2 punts de 

docència, 1 sigui per enquestes quan l’altre punt que és per quinquenis ja s’hi avaluen les enquestes. 

Es comenta que en el cas d’Igualada es van posar les coses fàcils donant 30 punts sobre 100 per 

haver ocupat la plaça. Cal diferenciar la normativa de promoció respecte d’una normativa de 

concursos. S’adverteix que no es pot ser més restrictiu que per un T1 perd una plaça de Q1, és a dir, 

per una promoció vertical. 

 El Comitè d’Empresa del PDI-Laboral observa que caldria vetllar perquè com a molt 

exigeixin les mateixes demandes que en una promoció vertical. 

 Pel que fa a la part del document refereida a la gestió, el Comitè observa que es valora igual 

que la docència o la investigació. Caldria un document per a catedràtics i un altre per a titulars. 

 El Comitè comenta que, en realitat, en el document caldria començar per qui té la categoria, 

l’acreditació i per ordre d’antiguitat i qui vol fer el pas a la funcionarització. A partir d’aquí mirar 

les característiques. L’antiguitat a la plaça i l’acreditació haurien de ser el mateix punts. 

L’acreditació per l’ANECA realment només es feia per si de cas no perquè poguéssis optar a la 

plaça de manera que ara demanar-ho és un greuge comparatiu. 

 El Comitè proposa crear un document compartit que sigui una contraproposta. 

 El Comitè observa que mentre no hi hagi promocions verticals n’hi poden haver 

d’horitzontals (funcionarització) per tal d’equilibrar el nombre de places. 



 El Comitè recorda que pel Ministeri l’accés és per torn lliure. L’acreditació ha d’estar dins 

de la mateixa àrea de coneixement, que accedir des d’un altra àrea és il·legal. 

 Lleida, 7 de desembre de 2022.


